



## Pelurus rambut - FARMACA INTERNATIONAL

### SETYL LYSS

anti Frizz dengan keratin melicinkan rawatan



  
FARMACA INTERNATIONAL

✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328  
🌐 [www.globelife.com/farmaca/](http://www.globelife.com/farmaca/)



### SETYL LYSS

anti Frizz dengan keratin melicinkan rawatan

### SYAMPU PEMBERSIHAN YANG MENDALAM

#### Syampu pH 7.0 penyedia keratin dan vitamin E

Syampu pH alkali yang khusus direka untuk membersihkan rambut jauh ke terlebih dahulu melicinkan rawatan menghapuskan sisa seperti silikon, gel atau sisa-sisa terakhir gantian yang akan menghalang penembusan betul dalam Laporan seterusnya. Menghormati kulit kepala melalui menenangkan Aloe Vera dan vitamin e dan antioksidan yang menghalang penuaan pramatang kulit dan rambut dengan melindungi mereka daripada tindakan agresif surfactants. Selain itu, komponen protein keratin rambut dalam formula beliau, mengikat gantian rambut mengukuhkan ia dan memberikan Kasut dan berjuang Frizz tanpa berat.

#### DEO CECAIR

##### -anti Frizz straightening rawatan dengan keratin

Sistem Smoothing baru SETYL LYSS mengandungi tiada PEG dan parabens, tetapi formula yang dibuat masam kerana kehadiran asid glyoxylic dan asid laktik. Tindakan yang berlaku oleh sebab fakta bahawa rambut adalah amat hygroscopic, "SPAN" menyerap produk sehingga 20 kali sendiri berat, menggabungkan bahan-bahan aktif yang berikut:

- Keratin: menjadikan rambut lebih kuat eresistente dan meningkatkan keanjalan.
- Asid laktik: meningkatkan plasticity rambut mudah di perubahan struktur Alpha helices-keratin.
- Vitamin E, F: mengawal dan meningkatkan proses keratinization.
- Ekstrak aloe dan Hypericum: tindakan emollient dan menenangkan.
- Asid Glyoxylic: garam dan bon-bon hidrogen penyusutan mendorong polarisasi antara rantai keratin. Tindakan yang mekanikal hingga 200° C menghasilkan plat omolisi antara bon S-S yang mengakibatkan di slaid tegang sehingga pembinaan semula susun atur yang sama pada akhir Menyeterika.

**pakej:** kadbod SETYL LYSS KERATIN mengandungi:

-Syampu pH 7.0 penyedia KERATIN dan vitamin E dalam botol 250 ml;  
-ANTI FRIZZ dengan MELICINKAN KERATIN rawatan-sebotol 500 ml.